

DR. MOHSIN SAJJAD AHMED

PHARMACIST

CONTACT

☎ 00923160575899
✉ mohsin.sajjad0620@gmail.com
🌐 <https://www.linkedin.com/in/dr-mohsin-sajjad-ahmed-9588b12a3/>
📍 Islamabad, Pakistan
Madina, Saudi Arabia
Nationality: Pakistani (born in Saudi Arabia)

SKILLS

Patient Counseling
Computer Skills
Teamwork
Communication Skills
Customer Service
Ability to Multitask

EXTRA - CURRICULAR ACTIVITIES

Volunteer

Volunteer at Saudi Red Crescent Authority (SRCA) Jun, 2014 - Jun, 2019

- 6 Years' experience in Saudi Red Crescent Authority (SRCA) as Volunteering Project in Prophet's Mosque more than 200 volunteer hours in MADINAH
- Compassionate and committed volunteer with the Saudi Red Crescent Authority (SRCA), giving time and expertise to aid in humanitarian relief and emergency response. demonstrated dedication to doing community service and offering support when needed. Exhibits strong work ethics, adaptability, and efficient teamwork in a variety of volunteer capacities, such as health outreach and disaster relief.
- worked for the Saudi Arabian Scouts Association for 10 years.

Workshops

- Workshop of Development and Implementation Of Antimicrobial Stewardship Program Within The Hospital Setting. at (SIH)
- 3rd Annual Medication Management Conference at Hotel Margala in Islamabad
- Workshop of Nephrology and Dialysis. At Shifa International Hospital.(SIH)
- Ambulatory Care Infection. at (SIH)
- 1st National Scientific Congress at (SIH)
- Participated in Various Online Session Organized by Medsparkles.

LANGUAGES

Arabic Fluent in Arabic spoken and written.
English Fluent in English spoken and written.

PROFILE

A very talented and committed pharmacist with a wealth of knowledge in pharmaceutical care and drug administration. a track record of success in coordinating with medical specialists, providing outstanding patient-centered services, and guaranteeing the safe and efficient administration of pharmaceuticals. adept at using a thorough understanding of therapeutic interventions and drug interactions to maximize patient results. possesses excellent interpersonal and communication skills, which are beneficial in building positive interactions with patients and multidisciplinary healthcare teams.

EDUCATION

Bachelor of Doctor of Pharmacy (Pharma-D)

FRESH GRADUATE

Shifa College of Pharmaceutical Sciences (SCPS), Islamabad 2018-2023

- Currently graduate my CGPA: 2.97 OUT OF 4.00

Abdul Aziz bin Al Rabie Secondary School, Madina, KSA 2014-2015

- My marks 859 OUT OF 1100

Ubadah ibn al-Samit school, Madina, KSA 2012-2013

- My marks 739 OUT OF 900

INTERNSHIPS

Ali Medical Center. Islamabad May, 2023 - Jul, 2023

- I was trained to prepare medical infusions, ointments and syrups.
- Assisting patients in prescribing medications. In clinical rounds, emergency, inpatient pharmacy, and outpatient pharmacy.
- Responding to patients' and visitors' inquiries about prescriptions.

Attabak Pharmaceuticals Industry. Islamabad Nov, 2022 - Dec, 2022

- Tracking the installation and quality control process from the beginning of the manufacturing process until its end.
- Track production KPIs and report to senior management on a regular basis
- Create and follow up on quality control records, including test plans, control plans, and inspection reports.

Pakistan Air Force Hospital (PAF). Islamabad May, 2022 - Aug, 2022

- Writing guidelines for therapeutic doses within the hospital.
- Rapid and accurate response to patient questions, which increases patient satisfaction.
- Ensure that medications are stored appropriately and safely.

National Engineering and Scientific Commission Hospital (NESCOM). Islamabad Nov, 2021 - Dec, 2021

- Implementing regulations and work rules within the hospital.
- Writing insurance forms and communicating with insurance companies to verify that patients are getting the medications they want.
- Continuously monitor the expiry dates of medications and monthly inventory.

Madinah General Hospital. Madina, KSA Aug, 2020 - Sep, 2020

- As an outpatient pharmacy, my responsibilities included giving medication information, counseling patients, and dispensing via the unit dose dispensing system.
- Reducing medication errors through the successful implementation of an automated medication dispensing system.
- Work alongside other medical professionals to maximize patient care.

Hobbies

- Photographer, Camping.
- Traveling, Football.
- Cooking.

د. محسن سجاد أحمد

صيدلاني

البيانات الشخصية

- ☎ 00923160575899
- ✉ mohsin.sajjad0620@gmail.com
- 🌐 <https://www.linkedin.com/in/dr-mohsin-sajjad-ahmed-9588b12a3/>
- 📍 Islamabad, Pakistan
Madina, Saudi Arabia
- الجنسية: باكستاني (من مواليد السعودية)

مهارات

- ارشاد المريض
- مهارات الحاسوب
- العمل الجماعي
- مهارات التواصل
- القدرة على القيام بمهام متعددة

نشاطات خارجية

متطوع لدى هيئة الهلال الأحمر السعودي
06/2014 - 06/2019

- خبرة 6 سنوات في هيئة الهلال الأحمر السعودي كمشروع تطوعي في المسجد النبوي أكثر من 200 ساعة تطوعية في المدينة المنورة
- متطوع رقيم وملتزم مع هيئة الهلال الأحمر السعودي (SRCA)، وإعطاء الوقت والخبرة للمساعدة في الإغاثة الإنسانية والاستجابة لحالات الطوارئ. أظهر التفاني في خدمة المجتمع وتقديم الدعم عند الحاجة. أظهر أخلاقيات العمل القوية والقدرة على التكيف والعمل الجماعي الفعال في مجموعة متنوعة من القدرات التطوعية، مثل التوعية الصحية والإغاثة في حالات الكوارث.
- عملت في جمعية الكشافة العربية السعودية لمدة 10 سنوات.

الدورات المعتمدة

- ورشة عمل تطوير وتنفيذ برنامج الإشراف على مضادات الحيوية في المستشفى الشفاء. تعادل: 6 ساعات.
- المؤتمر السنوي الثالث لإدارة الدواء في فندق مارغالا في اسلام اباد.
- ورشة عمل عن أمراض وغسيل الكلى. في مستشفى الشفاء الدولي.
- ورشة عمل عدوى الرعاية الإسعافية. في مستشفى الشفاء الدولي.
- المؤتمر العلمي الوطني الأول في اسلام اباد، باكستان.
- شاركت في دورة تدريبية متنوعة عبر الإنترنت نظمها Medsparkles.

اللغات

- العربية: أجد اللغة العربية تحدثاً وكتابة.
- الإنجليزية: أجد اللغة الإنجليزية تحدثاً وكتابة.

نبذة تعريفية

صيدلاني موهوب وملتزم للغاية وأتمتع بثروة من المعرفة في مجال الرعاية الصيدلانية وإدارة الأدوية. لدي سجل حافل من النجاح في التنسيق مع المتخصصين الطبيين، وتقديم خدمات متميزة تتمحور حول المريض، وضمان الإدارة الآمنة والفعالة للمستحضرات الصيدلانية. ماهر في التعامل مع التدخلات العلاجية و التفاعلات الدوائية لتحقيق أفضل علاج للمريض. أمتلك مهارات ممتازة في التعامل مع الآخرين ومهارات التواصل، والتي تكون مفيدة في بناء تفاعلات إيجابية مع المرضى وكادر الرعاية الصحية.

التعليم الأكاديمي

بكالوريوس دكتور صيدلة (Pharm D)

- خريج
جامعة الشفاء تعميم ملت / كلية الصيدلة، إسلام آباد، باكستان.
2018-2023
- درجة البكالوريوس في العلوم الصيدلانية بمعدل عام (2.97 من 4) بتقدير جيد جداً
 - ثانوية عبد العزيز بن الربيع، المدينة المنورة، المملكة العربية السعودية
 - المعدل التراكمي: 84.95 / المعادلة في باكستان (859 من 1100)
 - 2014-2015
 - متوسطة عبادة بن الصامت، المدينة المنورة، المملكة العربية السعودية
 - المعدل التراكمي: 89.38 / المعادلة في باكستان (739 من 900)
 - 2012-2013

التدريب والخبرات

مركز علي الطبي. اسلام آباد

- تدرت في تحضير الحقن الطبية و المراهم و الشراب.
- و مساعدة المرضى في وصف الادوية والعقاقير. في الجولات السريرية، والطوارئ، والصيدلية الداخلية، والصيدلية الخارجية.
- الإجابة على الاستفسارات المرضى والمراجعين حول الوصفات الطبية.

مصنع أتيك لصناعة الأدوية. إسلام آباد

- تتبع عملية التركيب ومراقبة الجودة منذ بداية العملية التصنيعية حتى نهايتها.
- تتبع مؤشرات الأداء الرئيسية للإنتاج وإبلاغ الإدارة العليا على أساس منتظم
- إنشاء سجلات مراقبة الجودة ومتابعتها، بما في ذلك خطط الاختبار وخطط التحكم وتقارير التفيتش.

مستشفى القوات الجوية الباكستانية (PAF). اسلام آباد

- كتابة مبادئ توجيهية للجرعات العلاجية داخل المستشفى.
- الاستجابة السريعة والدقيقة لأسئلة المريض، مما يزيد من رضا المريض.
- التأكد من تخزين الأدوية بشكل مناسب وأمن.

مستشفى الهيئة الوطنية الهندسية والعلمية (NESCO). اسلام آباد

- تطبيق اللوائح وقواعد العمل داخل المستشفى.
- كتابة نماذج التأمين والتواصل مع شركات التأمين للتحقق ان المرضى يحصلون على الادوية التي يريدونها.
- متابعة تواريخ صلاحية الادوية بشكل مستمر والجرد الشهري.

مستشفى المدينة المنورة العام، المملكة العربية السعودية

- كاعلمي في الصيدلية الخارجية، تضمنت مسؤولياتي إعطاء معلومات الدواء، وتقديم المشورة للمرضى، والتوزيع عبر نظام توزيع الجرعة الوحدة.
- تقليل الأخطاء الدوائية من خلال التنفيذ الناجح لنظام صرف الأدوية الآلي.
- عمل جنباً إلى جنب مع المتخصصين الطبيين الآخرين لتحقيق أقصى قدر من رعاية المرضى.

الهوايات

- مصور فوتوغرافي، تخيير.
- السفر، كرة القدم.
- طبخ.